

---

## Acknowledgements

## Remerciements

---

Volume 5, 1986

URI : <https://id.erudit.org/iderudit/1011846ar>

DOI : <https://doi.org/10.7202/1011846ar>

[Aller au sommaire du numéro](#)

---

Éditeur(s)

Canadian Society for Eighteenth-Century Studies / Société canadienne d'étude  
du dix-huitième siècle

ISSN

0824-3298 (imprimé)

1927-8810 (numérique)

[Découvrir la revue](#)

---

Citer ce document

(1986). Acknowledgements / Remerciements. *Man and Nature / L'homme et la nature*, 5, vii–viii. <https://doi.org/10.7202/1011846ar>

## Acknowledgements/Remerciements

We wish to thank the following colleagues who have contributed in various ways to the preparation of this volume of the selected Proceedings of the Canadian Society for Eighteenth-Century Studies: Professors Lawrence Bongie (British Columbia), David Curnow (Manitoba), David Essar (Brandon), Julian Gwyn (Ottawa), Manfred Heiderich (Winnipeg), David Jory (UNB St. John), Robert Merrett (Alberta), Graham Padgett (Manitoba), John Rempel (Manitoba), Ursula Rempel (Manitoba), David Smith (Toronto), Michael Stack (Manitoba), and Lionel Steiman (Manitoba).

The publication of volume V has been made possible by grants from Dr. F.G. Stambrook, Vice President (Academic) at the University of Manitoba, from Dr. J.L. Finlay, Dean of Arts, University of Manitoba, and from the Social Sciences and Humanities Research Council of Canada.

\* \* \* \* \*

Nous tenons à exprimer nos remerciements aux nombreux collègues qui ont aidé de diverses façons à la préparation de ce volume des Actes de la Société canadienne d'étude du dix-huitième siècle: les professeurs Lawrence Bongie (Colombie-Britannique), David Curnow (Manitoba), David Essar (Brandon), Julian Gwyn (Ottawa), Manfred Heiderich

(Winnipeg), David Jory (UNB à Saint John). Robert Merrett (Alberta), Graham Padgett (Manitoba), John Rempel (Manitoba), Ursula Rempel (Manitoba), David Smith (Toronto), Michael Stack (Manitoba), et Lionel Steiman (Manitoba).

La publication du tome V a été rendue possible par des fonds acordés par le Dr. F.G. Stambrook, Vice-Président de l'Université du Manitoba, par le Dr. John L. Finlay, Doyen de la Faculté des Lettres de l'Université du Manitoba, et par le Conseil de recherches en sciences humaines du Canada.